
Protokół Nr 10/11 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 28 listopada  2011 r. 
odbytego w siedzibie urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 1140

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz  i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski oraz 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  .                                          
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski .
W części posiedzenia uczestniczyło troje  mieszkańców miejscowości Małkocin. 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum , przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe  dokumenty .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 02 grudnia 2011r. 
4.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz przygotowanie do 
   zimy
   Opinia komisji na sesję 
5.Ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych według programu na rok 2011
   Opinia komisji na sesję  
6.Analiza realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2011 roku 
   Opinia komisji 
7.Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2012 
   Materiały przedkłada przewodniczący komisji na sesji 
8.Dyskusja nad projektem budżetu gminy na 2012 rok
9.Sprawy różne 
10.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.3 
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  ,  uzasadnienia  do  projektów  uchwał 
przedstawili:   wójt  gminy,  zastępca   lub  skarbnik    ,a    po  uzyskaniu  wyjaśnień,  komisja 
zaopiniowała projekty uchwał jak niżej :

-projekt uchwały  Nr XII/105/11w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości 
 Grzędzice – komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XII/106/11 w sprawie określenia trybu szczegółowych kryteriów oceny 
  wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej – komisja 5 głosami 
   "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- projekt  uchwały  Nr XII/107/11 w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego ze  
  środków Unii   Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego – komisja 5     
  głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
 - projekt uchwały Nr XII/108/11 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – komisja 5 głosami 
   "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
-projekt uchwały Nr XII/109/11 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/272/2006 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 26 maja 2006 r. w sprawie ustanowienia pomników przyrody – komisja
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 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-  projekt  uchwały  Nr  XII/110/11w  sprawie  ustanowienia  użytku  ekologicznego  –  komisja  5 
głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Została ogłoszona 10 minutowa przerwa w posiedzeniu komisji .
Po przerwie przewodniczący za zgodą komisji przystąpił do realizacji pkt 9 -sprawy różne - i w 
związku z przybyciem mieszkańców Małkocina została omówiona sprawa dotycząca lokalizacji 
farm wiatrowych , gdzie głównie mieszkańcom– jak zaznaczył jeden z przedstawicieli -  chodzi o 
zachownie strefy ochronnej proponowanej dla obywateli , aby posadownienie farm wiatrowych nie 
utrudniało życia , a wójt uwzględnił strefy ochronne .
Wójt  Gminy  m.in.  odniósł  się  do  zarzutu  dotyczącego  tego   ,że   nie  było  informacji  dla 
mieszkańców   odnośnie   etapu  wyłożenia  zmiany  studium  i  tutaj  zostały  przedstawione 
dokumenty , prasa i BIP  , bo jak podsumował wójt niczego nie robi  bez wiedzy mieszkańców . 
Między  innymi  powiedział  wójt    jest  prośba  mieszkańców  ,  aby  powtórzyć  wyłożenie  , 
mieszkańcy Grabowa zwrócili się z prośbą  o przeprowadzenie konsultacji społecznych , główny 
postulat to oddalenie turbin wiatrowych od najbliższych zabudowań w odległości 2000 m . Kolejno 
wójt  poinformował   o  odbytym  spotkaniu  z  przedstawicielem  firmy i  urbanistą  ,  w  którym 
uczestniczyli również sołtys Małkocina i Grabowa i jakie zostały podjęte działania , że zostaną 
przeprowadzone zebrania w najbliższym czasie   celem zapoznania mieszkańców z przebiegiem 
prac i nową propozycją urbanistów o lokalizacji farm wiatrowych  , bo z 40 wiatraków pozostało 
15  i wójt  przypomniał jak będzie wyglądała dalsza procedura nad zmianą  ,iż dwukrotnie będzie 
jeszcze wyłożona do wglądu mieszkańców .
Obecna  na  spotkaniu  mieszkanka  Małkocina  m.in.  powiedziała  ,że  należy  określić  teren  pod 
lokalizację pomiędzy Małkocinem , a Grabowem , który nie będzie kolidował , bo nikt z nas- jak 
zaznaczyła  mieszkanka  -  nie  jest  przeciwko  wiatrakom  .  Ustalenie  lokalizacji  pozwoli  bez 
przeszkód przejść pozostałe wyłożenia .
Wójt  Gminy – powiedział  jakie czynniki  należy brać  pod uwagę  i  to ,że obecność  elektrowni 
wiatrowych na terenie gminy, to dochód do budżetu gminy . 
Po zakończeniu dyskusji , komisja przystąpiła do realizacji porządku posiedzenia tj. pkt 3 .  
- projekt uchwały Nr XII/111/11w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
   inkasa – komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XII//112/11w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 r.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy jak również w trakacie omawiania 
wyjaśniła wszystkie wątpliwości  i pytania członków komisji .
Radna Sylwia Więcek – odniosła się do boiska sportowego , które powstaje obecnie  w Witkowie 
przy  "Orliku" i zapisanych środków na założenie piłkochwytów dlatego  boiska  ,bo jak twierdzi 
radna są też inne boiska jak np. w  Koszewie , które przez cały rok nic nie dostało, a sportowcy 
chętnie w ramach prac społecznych coś zrobią , przy udziale środków z gminy. 
Wójt  Gminy –  wyjaśnił  ,że przy "Orliku"  powstaje  boisko  "trawiaste"   dlatego,  że  jest  tam 
możliwość korzystania z szatni  .  W przypadku Koszewa to  prezes LZS -u  powinien być  w 
kontakcie z pracownikiem gminy w celu załatwienia różnych spraw .
Komisja 5   głosami 'za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XII/113/11  w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej .
Skarbnik Gminy omówiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały i poinformowała ,że do tego 
projektu uchwały wójt zgłosi autopoprawkę i wyjaśniła czego będzie dotyczyć .
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały oraz przyjmując to ,że będzie autopoprawka . 
-projekt  uchwały Nr XII/114/11 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie tj. 5 głosami "za"
- projekt uchwały Nr XII/115/11 w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
 Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
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Ad.4
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi, pytania do informacji dotyczącej wykonania zadań w 
zakresie  budowy , przebudowy i naprawy dróg oraz przygotowania do zimy .
W trakcie dyskusji m.in. radny Mateusz Jarosz zwrócił uwagę na wysoki koszt transportu żużlu na 
remont  dróg  gminnych  do  miejscowości  Strachocin  i  Koszewo  i  tutaj  odpowiedzi  udzielił 
pracownik gminy .
Kolejno radny  zwrócił  uwagę  na złe wykonanie remontu drogi koło posesji  p. Grabowskiej w 
Strachocinie ,  bo spływająca woda z pól  , wypłucze to co zostało zrobione. 
Wójt  Gminy wyjaśnił  ,iż  założone  jest  wykonanie  okorytowanie  tej  drogi  ,  aby  woda  mogła 
spływać .
Przewodniczący komisji poinformował ,iż droga Małkocin -Grabowo jest już zniszczona , a jeszcze 
mają być  wywożone buraki złożone w pryzmie  blisko drogi , co spowoduje pogorszenie stanu 
drogi .
Wójt odpowiedział ,iż producent musi wywieźć buraki z pola , a jeżeli zniszczy drogę to będzie 
musiał naprawić .
Komisja przeanalizowała temat dotyczący utrzymania dróg gminnych na sezon zimowy  2011/2012 
i zapoznała się z wybranymi wykonawcami do odśnieżania dróg na terenie gminy . 
Przewodniczący komisji podał do protokołu opinię komisji do informacji , jak niżej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 28 listopada 
2011 r. dokonała  analizy informacji o wykonaniu zadań w zakresie budowy, przebudowy i 
naprawy dróg oraz przygotowania do zimy i po dyskusji - informacj ę przyj ęła .  
Informacja stanowi załącznik do niniejszej informacji .
Ad.5
Komisja  przeanalizowała  informację  dotyczącą  realizacji  w 2011 roku  zadań  inwestycyjnych  i 
remontowych .
W trakcie  dyskusji  członkowie  komisji  zadawali  pytania  na  które  odpowiadał  m.in.   wójt  , 
pracownik zajmujący się drogami w gminie- Pani Beata Wilk .
Komisja  przyjęła następującą opinię : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  po  zapoznaniu  się  z  informację 
dotyczącą  oceny  realizacji  w  2011  roku  zadań  inwestycyjnych  i  remontowych  i 
przeprowadzeniu dyskusji -  informację przyj ęła . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.6
Komisja dokonała analizy realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2011 r. i przyjęła  opinię jak niżej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 
gminy za 9 m-cy 2011 r. 
Ad.7
Przewodniczący komisji przedstawił  plan pracy komisji na rok 2012 .
Członkowie komisji uwag do przedstawionego planu pracy na rok 2012  nie wnieśli .
Plan pracy stanowi załącznik do protokołu .
Przewodniczący plan pracy komisji  przedstawi na sesji do zatwierdzenia i na podstawie tego planu 
pracy zostanie opracowany plan pracy rady na rok 2012 .
Ad.8 
Radny Mateusz Jarosz odnosząc się do projektu budżetu gminy na rok 2012 zaznaczył ,że zauważył 
podczas jego analizy ,  iż w  funduszach sołeckich poszczególnych  sołectw zapisane zostały środki 
w  sporych  kwotach  na  integrację  mieszkańców,  czyli   na  organizowanie  imprez 
okolicznościowych .
Skarbnik Gminy – przypomniała na jakie przedsięwzięcia powinny być zapisywane środki zgodnie 
z przepisami obowiązującej ustawy o funduszu sołeckim .
Radna  Sylwia  Więcek  zabierając  głos  w sprawie  projektu  budżetu  gminy na  rok  2012  m.in. 
powiedziała ,że nie znalazła w projekcie spraw zgłaszanych przez nią  , a między innymi założenie 
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lampy oświetleniowej w Koszewku .
Wójt  Gminy – odnosząc się  do tej  sprawy powiedział  ,że niewiele zapisanych jest  środków w 
budżecie na ten cel,  ale tutaj wójt  przypomniał  ,że nic na „dziko” nie wolno robić  ,  musi być 
zachowana cała procedura , ogłoszony przetarg .
Komisja jeszcze raz przeprowadzi  dyskusję  nad projektem budżetu na rok 2012 na następnym 
posiedzeniu i wyda stosowną opinię . 
Ad.9
Wójt Gminy poinformował m.in.  o piśmie mieszkańców Grabowa w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji społecznych – w formie ankiety - w sprawie ustalenia strefy ochronnej miejscowości 
Grabowo  związanej  z  planowaną  budową  farmy  turbin  wiatrowych  –  przedstawiając  zapisy 
uchwały rady w sprawie określenia zasad i  trybu przeprowadzania konsultacji  z  mieszkańcami 
gminy .
Ponadto są  pisma  mieszkańców Grabowa i  Małkocina w sprawach uwag do projektu zmiany 
studium – powiedział wójt .
Kolejno wójt podsumowując  zaproponował ,aby sprawa  wiatraków została przedyskutowana  na 
posiedzeniach wszystkich komisji ,  potem na sesji , w dalszej kolejności odbędą się spotkania z 
mieszkańcami w tych dwóch miejscowościach i dopiero potem projekt uchwały w sprawie zmiany 
studium.
Sekretarz Gminy omówiła sprawę dotyczącą herbu gminy w związku z prowadzonymi pracami nad 
zmianami  statutu  gminy   i   przedstawiła   opinie  komisji  heraldycznej  do  projektów  herbów 
zgłaszanych dwukrotnie.
Po negatywnej opinii otrzymanej w roku bieżącym , zostały przedstawione trzy nowe  projekty 
wizerunku  herbu i flagi . Komisja zdecydowanie poparła propozycję Nr 1 .  
Wójt Gminy – poinformował ,że wpłynęło pismo MZK dotyczące zmiany sposobu wykonywania 
części  kursów  linii  komunikacyjnych  na  terenie  gminy  .  Pismo  to  zostało  rozesłane  do 
zainteresowanych sołtysów z prośbą o opinię . Wójt również wspomniał ,że zostało złożone pismo 
do Prezydenta  w sprawie uruchomienia  linii MZK na trasie Strumiany – Stargard  . 
Sekretarz poinformowała ,że wpłynęło pismo od Pana Piotra Bonczał , w którym to wyraża chęć 
negocjacji w celu podpisania porozumienia na wykonywanie przewozów na trasie Stargard
- Strumiany  przez Żarowo , Rogowo , Poczernin , Smogolice , Sowno .
Ad.10  
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                              Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                       Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                               Data podpisania :
2011.11.28                                                                                        2011. …................


